
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC     Predlog za sprejem 
  
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 
  
Štev.:    011- 0014/2012-2  
Datum:  26.09. 2012       

Z A P I S N I K 
 
14. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 26. septembra 
2012 ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
Franc Bradeško, Tončka Dolenc, Andreja Dolinar, Stane Dvanajščak, Anton Gerjolj, Robert Grdadolnik, 
Marko Jovič, Harison Kirinčič, Erland Košec, Anton Potočnik, Franc Rejec, Anton Zibelnik, Ana Zorc, 
Ana Žerovnik. 
 
Opravičeno odsotni svetniki: Frank Breskvar, Bojan Demšar. 
Odsotni: - 
 
Vabljeni na sejo: Predsednica NO občine Biserka Pogačar,  Marko Zdešar. 
Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Tadeja Plestenjak, Mateja Tavčar, Simona Kostrevc, Mojca Sečnik, Barbara Velkovrh 
in dopisnici Našega časopisa Špela Arh in Nadja Prosen Verbič. 
 
Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
Župan je pred določitvijo dnevnega reda svetnikom podal v odločanje sprejem zapisnika 13. redne 
seje, na katerega ni bilo pripomb in je bil kot predlagan tudi sprejet.  
 
Svetnikom občinskega sveta je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
 

1. Seznanitev OS z Lokalnim energetskim konceptom občine 
2. Predlog Odloka o dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja zemeljskega 

plina v Občini Dobrova-Polhov Gradec- obravnava  
3. Predlog Odloka o zbiranju komunalnih odpadkov- obravnava  
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi in izdajanju glasila Naš 

časopis- obravnava in sprejem 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v 

občini- obravnava in sprejem   
6. Predlog Sklepa o določitvi števila otrok v oddelkih vzgojno-varstvenih enot v Občini Dobrova-

Polhov Gradec 
7. Predlog Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO v občini Dobrova-Polhov 

Gradec: 
     a)  v VVO Dobrova 
     b)  v VVO Polhov Gradec 
8. Predlog Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v vrtcih na območju Občine 

Dobrova-Polhov Gradec 
9. Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občine- seznanitev   
10. Vprašanja in pobude svetnikov 
11. Razno 

 

 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
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Ad 1) Seznanitev OS z Lokalnim energetskim konceptom občine 
Župan Franc Setnikar je pozdravil Petra Grobelnika, predstavnika pripravljavca LEK, da svetnikom 
predstavi lokalno energetski koncept, da se z njim podrobneje seznanijo.  
G. Grobelnik je povedal, da je izdelava LEK-a zajemala celovito oceno možnosti ter rešitve za 
načrtovanje občinske energetske strategije, z namenom prispevati k dvigu energetske in ekonomske 
učinkovitosti vseh subjektov v občini, kot tudi uvajanju novih energetskih rešitev. LEK tako tudi 
prispeva k povečevanju osveščenosti in informiranosti porabnikov energije v občini.  
Svetnikom je predstavil faze izdelave, akcijski načrt z načrtovanimi aktivnostmi za obdobje desetih let.     
S sprejetim lokalnim energetskimi konceptom se lahko zmanjšajo stroški oskrbe z energijo v občini, 
spodbuja pa se tudi razvoj novih sistemov in tehnologij na področju učinkovite rabe energije in 
obnovljivih virov energije, ki zagotavljajo višji življenjski standard.  
Župan je povedal, da predstavlja LEK tudi obvezen dokumenta za prijavo na določenih razpisih za 
zunanja sredstva, prav tako pa dodaja, da ugotavlja, da so razpisni kriteriji že oblikovani tako, da 
občina Dobrova- Polhov Gradec zaradi svoje uvrščenosti v osrednjeslovensko regijo, med bogatejše 
občine, velikokrat ne uspe preseči osnovnega praga za kandidiranje na razpisih.  
Župan je povabil svetnike k razpravi. Svetnika Potočnika je zanimalo, ali Dobrova ima pogoje za 
izkoriščane sončne energije? Peter Grobelnik mu je pojasnil, da je osvetljenost občine  slovenskem 
povprečju, ki načeloma nudi dobre pogoje za izkoriščanje tovrstnega vira, v praksi se uporabniki 
odločajo za oddajo velikih površin streh za sončne elektrarne, fizične osebe pa več ali manj za 
kolektorje za ogrevanje sanitarne vode. Natančnejših parametrov in izračunov za fizične osebe pa ne 
more podati, razen v primeru preučitve konkretne situacije. Župan je povedal, da je bilo na občino 
naslovljeno veliko podjetniških ponudb, pri katerih je bilo moč zaznati prevelik riziko glede na grobe 
izračune predlaganih investicij na strehah javnih objektov. Svetnika Grdadolnika je zanimalo, ali se 
predvideva širjenje omrežja plinovoda še v naprej, glede na pocenitve plina? Župan je povedal, da 
gradnja omrežja poteka skladno z investicijskim načrtom Energetike Ljubljana, na območjih redke 
poselitve gradnje zaenkrat stroškovno niso upravičene. Grobelnik pa je dodal, da ima po 
Energetskemu zakonu uporaba obnovljivih virov prednost pred uporabo zemeljskega plina. Svetnico 
Ano Zorc pa je zanimalo, ali se že ocenjuje, kolikšna so zanimanja za investicije, kjer je pričakovana 
ukinitev znanih subvencij v tovrstne projekte in ali število investitorjev posledično upada? G. Grobelnik 
je povedal, da s tovrstnimi podatki ne razpolaga.  
Župan se je poročevalcu zahvalil za predstavitev LEK-a.          
 
Ad 2) Predlog Odloka o dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja 
zemeljskega plina v Občini Dobrova-Polhov Gradec 
Župan je svetnike seznanil, da je Odbor za komunalo in urbanizem na svojih sejah obravnaval predlog 
Odloka o dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja zemeljskega plina v Občini 
Dobrova – Polhov Gradec, ki je predlagal, da gre odlok v obravnavo in sprejem na občinski svet. 
Povabil je g. Smolnikarja, predstavnika JP Energetika, da svetnikom predstavi predlagano vsebino 
točke.    
G. Smolnikar je povedal, da sedaj veljavni odlok iz leta 2004 ni več usklajen z veljavno zakonodajo in 
je potrebno izvesti uskladitev in ureditev javne službe sistemskega operaterja distribucijskega omrežja 
zemeljskega plina skladno z novimi predpisi z energetskega področja. Po sprejemu odloka je bil 
Energetski zakon spremenjen petkrat, nazadnje februarja 2012. Določila Energetskega zakona kot tudi 
spremembe in dopolnitve tega zakona zahtevajo drugačno ureditev lokalnih gospodarskih javnih služb 
na področju dobave in distribucije zemeljskega plina, zaradi česar je nujna uskladitev občinskih aktov 
s spremenjenim zakonom. Vsi novi predpisi uveljavljajo pomembne novosti na področju dobave in 
distribucije zemeljskega plina.  
Povedal je, da je na področju občine zgrajenih 14 kilometrov omrežja oz. 1.4 MIO EUR investicijskih 
vlaganj, da pa je trenutno priključenih le 70 odjemalcev, potrebno je doseči bistveno večje 
priključevanje, ki pa ne predstavlja omejitev za uporabo drugih vrst energentov. Med drugim naj bi bil 
eden izmed ciljev Energetike, da poskuša izvajati tudi tržno usmerjene storitve, med drugim tudi 
izvajanje razpisov za nepovratne spodbude in podobno. Svetnika Potočnika je zanimalo, kako se lahko 
izvede dejanski priklop na objektu, če poteka komunalni vod čez sosedovo zemljišče in le-ta ne dovoli 
služnosti? Odgovor je bil podan, da je potrebno za vse komunalne vode dobiti služnostne pogodbe, v 
kolikor ne, preveriti možnosti priklopa po drugi trasi.      
 
Po zaključeni razpravi je župan predlagal svetnikom v sprejem naslednji  
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Sklep 95/1/14 
» Občinski svet sprejme Odlok o dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja 
zemeljskega plina v Občini Dobrova – Polhov Gradec, na podlagi 5. alineje 74. člena Poslovnika 
občinskega sveta.«   
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad 3) Predlog Odloka o zbiranju komunalnih odpadkov 
Župan je svetnikom povedal, da je tudi vsebina te točke po vsebini podobna prejšnji, namreč gre za 
uskladitev predpisa z veljavno področno zakonodajo ter povabil Igorja Petka, predstavnika JP Snaga, 
ki je v nadaljevanju svetnikom predstavil, kaj prinaša nov odlok, da se podoben sprejema v vseh 
občinah, solastnicah in uporabnicah storitev, predvsem pa izvedbo učinkovitih aktivnosti za uvedbo 
recikliranja, določila o sekundarnih in bioloških odpadkih, zmanjšanje embalaže po volumnu z 
določenim min. obračunskim volumnom za uporabnike, ugotavljanje pravilne velikosti zabojnikov na 
terenu, … ter uvaja enotne standarde za vse uporabnike.  
Namreč sedaj veljavni Odlok o javni službi zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov je bil sprejet  leta 
2005 ter spremenjen in dopolnjen v letu 2009. V tem času so bili spremenjeni Zakon o varstvu okolja, 
Uredba o ravnanju z odpadki, Pravilnik o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 
javnih služb varstva okolja in na novo sprejeta Uredba o ravnanju z biološko razgradljivimi kuhinjskimi 
odpadki in zelenim vrtnim odpadom, pred sprejemom je tudi nova Uredba o ravnanju s komunalnimi 
odpadki in Uredba o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 
služb varstva okolja. Vsi navedeni predpisi uveljavljajo pomembne novosti ravnanja s komunalnimi 
odpadki, kar je seveda razlog za sprejem novega odloka.  
Župan je po predstavitvi odprl razpravo, v kateri so sodelovali svetniki Marko Jovič, Franc Rejec, 
Robert Grdadolnik, Anton Potočnik, Stanislav Dvanajščak. Marka Joviča je zanimala nova frekvenca 
odvoza. G. Petek mu je pojasnil, da je režim predviden iz enega tedna za mešane odpadke na vsak 
drugi teden, vmesi pa je namenjen pobiranju embalaže- kilometri ostajajo isti, spreminja se sistem 
zbiranja odpadkov. Po marcu 2013 pa je predviden prehod na tritedensko odvažanje. Cene odvoza 
zaenkrat ostajajo nespremenjene, državna metodologija uravnava cene storitev, ki pa so po izračunih 
za 25 odstotkov podhranjene v primerjavi z dejanskimi stroški, sprejema pa jih Svet ustanoviteljev 
Holdinga. Svetnika Rejca je zanimalo, kako bo s kosovnim odvozom po novem? G. Petek je pojasnil, 
da je že nekaj časa uveden nov način, na podlagi predhodnega naročila posameznika (zaželeno je, da 
jih je nekaj sosedov skupaj) ki odpadni kosovni material pusti na dogovorjen datum na svojem 
odvzemnem mestu.  Svetnik Grdadolnik je odgovor dobil iz že podanih odgovorov. Anton Potočnik je 
bil mnenja, da določila 28. člena odloka posegajo v osebna življenja ljudi in se ne strinja z določili in 
pogoji, ki urejajo kompostiranje. Stanislava Dvanajščaka pa je zanimalo, kdo preverja nepravilno 
odlaganje odpadkov v skupinskih kontejnerjih, glede na to, da se ocenjuje, da jih večina odlaga 
pravilno, pojavi pa se le en kršitelj? G. Petek mu je povedal, da so za to pristojne medobčinske 
inšpekcijske službe, ki v praksi že izvajajo podobna preverjanja v sosednjih občinah in so uspešne pri 
odkrivanju lastnikov nepravilno odloženih odpadkov. Z uvedbo ločenega zbiranja se pričakuje padec 
masnih tokov ter veliko porast snovi za recikliranje, pričakuje se porast snovnega toka v roku enega 
leta za 20.000 ton, kar pa prinaša JP Snaga tudi nove izzive in nove poslovne priložnosti.  
Povedal je, da bodo uporabniki z urnikom odvoza odpadkov pravočasno seznanjeni, dan odvoza bo 
ostal enak, od 20. oktobra naprej pa se predvideva odvoz na liha in soda štetja; mešani odpadki, 
embalaža,…  
Župan je bil mnenja, da je o ločevanju odpadkov, o obveščanjih Snage in občine bilo že veliko 
storjenega, vendar je eden glavnih problemov v prenizki osveščenosti prebivalcev in meni, da je 
naloga vsakega posameznika in seveda tudi družbe, da skrbi za svoje okolje.  Po zaključeni razpravi je 
župan predlagal svetnikom v sprejem naslednji  
 
Sklep 96/2/14 
»Občinski svet sprejme Odlok o zbiranju komunalnih odpadkov, na podlagi 5. alineje 74. člena 
Poslovnika občinskega sveta. «   
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad 4) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi in izdajanju 
glasila Naš časopis- obravnava in sprejem 
 
Župan je svetnikom na kratko predstavil razloge za sprejem navedene vsebine. V Odloku o izdajanju 
glasila Naš časopis, s katerim se ureja izdajanje glasila Občine Vrhnika, Občine Borovnica, Občine 
Horjul, Občine Log – Dragomer in Občine Dobrova- Polhov Gradec pri predstavnikih ustanovitelja, ki 
jih v Komisijo za izdajanje glasila Naš časopis imenujejo Občinski sveti, ni natančno določen čas 
pričetka trajanja mandata članov. Zaradi lažjega izvajanja navedenih določb odloka ter poenoten čas 
imenovanja vseh članov, je pripravljena sprememba odloka, s katero bi mandat članov komisije vezali 
na mandat občinskega sveta. Tako bi mandat članov prenehal v roku 90 dni po konstitutivni seji 
novega občinskega sveta. Sprememba odloka bo pričela veljati po potrditvi na občinskih svetih vseh v 
prvem odstavku naštetih občin in objavi v Uradnem listu RS.  
Razprave ni bilo, župan je predlagal svetnikom v sprejem naslednji  
  
Sklep 97/3/14 
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
izdajanju glasila Naš časopis. «   
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih 
javnih cest v občini- obravnava in sprejem   
Župan je svetnikom na kratko predstavil obravnavano vsebino, namreč na podlagi določil Zakona o 
cestah morajo občine, upravljavci občinskih cest, voditi evidence o občinskih cestah in objektih na 
njih. Odlok o kategorizaciji občinskih cest je pravni akt, katerega mora, po predhodnem soglasju s 
strani Direkcije RS za ceste, potrditi občinski svet občine. V skladu z določili Uredbe mora občina, ki 
želi spremeniti ali dopolniti veljavni odlok, na DRSC poslati vlogo za spremembo kategorizacije 
občinskih cest. DRSC ji v primeru ustreznega gradiva izda soglasje k predlaganim spremembam in 
dopolnitvam oz. občino pozove po odpravi ugotovljenih neskladij. Razlog za spremembo veljavnega 
Odloka je zagotavljanje in izvajanje javnega interesa na občinskih cestah, zato je v ta namen prišlo do 
popravkov kategorizacije posameznih cest. Po sprejemu predlaganega odloka se bo v občini 
malenkostno spremenila skupna dolžina občinskih cest. V predlogu spremembe odloka so 
obravnavane 3 (tri) spremembe odseka ceste pod zaporedno številko 18, 19 in 73 Odloka od 
kategorizaciji cest, objavljenega v Ur.l. RS, št. 55/09 z dne 11.08.2009.  
Odbor za komunalo je predhodno obravnaval spremembe in dopolnitve ter meni, da je odlok primeren 
za obravnavo na občinskem svetu.  
Razprave ni bilo, župan je predlagal svetnikom v sprejem naslednji  
 
Sklep 98/4/14 
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Odlok o spremembah odloka o kategorizaciji 
občinskih javnih cest v občini Dobrova - Polhov Gradec. « 
Za:  13 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 6) Predlog Sklepa o določitvi števila otrok v oddelkih vzgojno-varstvenih enot v Občini  
Dobrova-Polhov Gradec 
Župan je besedo predal Ani Zorc, predsednici odbora za družbene dejavnosti. Ana Zorc je svetnikom 
predstavila razloge za sprejem predlaganega sklepa.  
Odbor za družbene dejavnosti je skupaj z ravnateljema obeh osnovnih šol obravnaval navedeno 
vsebino, ki je bila analizirana glede na preveritev vpisa otrok v obeh vrtcih pri osnovnih šolah.  
Vodilno stališče občine in šol je bilo, da ob primernih pogojih zagotovi število mest v vrtcih čim 
večjemu številu otrok. Sredstva za delovanje vrtca Dobrova in Polhov Gradec so zagotovljena v 
proračunu Občine Dobrova-Polhov Gradec na proračunski postavki -19001 Dejavnost vrtcev. 
Predsednica odbora občinskemu svetu predlaga sprejem predloženega sklepa, saj smatra, da je bila 
situacija preučena iz vseh zornih kotov in je predlagana kot najbolj primerna.  
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Župan je odprl razpravo. Harisona Kirinčiča je zanimalo, kakšno je število otrok, ki so ostali brez vrtca 
v občini? Ana Zorc mu je povedala, da so v Polhovem Gradcu bili sprejeti vsi prosilci, na Dobrovi pa so 
ostali na centralnem seznamu tisti otroci, ki so zavrnili možnost sprejetja v dodatnem oddelku v 
Polhovem Gradcu. Ostala so še prosta mesta za otroke drugega starostnega obdobja in sicer v 
Polhovem Gradcu en otrok letnika 2007, en otrok letnika 2008 in en otrok letnika 2009, v Brezju štiri 
prosta mesta za otroke letnika 2009, na Dobrovi pa eno prosto za otroka letnika 2007.  
Župan je povedal, da je iz 19 oddelkov sedaj v občini 21 oddelkov vrtca, da ocenjuje, da občina 
Dobrova- Polhov Gradec ena od občin, ki dobro skrbi za predšolsko dejavnost in sprotno spremlja 
trende rojstva otrok in drugih demografskih kazalcev.  
Po razpravi je dal na glasovanje naslednji   
 
Sklep 99/5/14 
»Občinski svet sprejme Sklep o določitvi števila otrok v oddelkih v vrtcih v Občini Dobrova - Polhov 
Gradec.« 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7) Predlog Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO v občini Dobrova-  
Polhov Gradec 
Predsednica odbora za družbene dejavnosti Ana Zorc je svetnikom predstavila delo odbora in 
usklajevanje z ravnatelji obeh šol na podlagi njihovih predlogov za sistemizacije v vrtcih, ter rezultate 
skrbno opravljenih analiz v ta namen. Upoštevana so tudi zakonska določila, ki govorijo o sočasni 
prisotnosti vzgojiteljice in pomočnice vzgojiteljice v oddelku in največjem dopustnem številu otrok v 
oddelkih, ob upoštevanju potreb staršev po izbiri programa v vrtcu, odpiralnega časa vrtca ter površini 
objektov za izvajanje programov predšolske vzgoje ter prostorske posebnosti, zaradi izvajanja 
programov na več lokacijah, število dietnih obrokov, ureditev razdelilnih kuhinj… 
V enotah vrtca Polhov Gradec in Dobrova je sistem zaposlovanja kadra vezan na kombinacijo 
zaposlovanja na šoli in v vrtcu. Glede na to, da sredstva za kader v šoli zagotavlja pristojno Ministrstvo 
za izobraževanje, znanost, kulturo in šport, sredstva za kader v vrtcu pa se zagotavljajo iz občinskega 
proračuna, se delovna obveznost delavcem, ki so sistemizirani v deležih, dopolnjuje z delom v šoli 
oziroma v vrtcu – odvisno od višine deleža. Razporejanje delavcev ureja javni zavod. 
Župan je dodal, da je bilo obravnavani vsebini namenjeno veliko časa, saj je občina zasledovala cilj 
racionalizacije stroškov z natančno preveritvijo stanja, vendar ne na račun dobre oskrbe otrok v vrtcih.   
Po zaključeni razpravi je župan predlagal svetnikom v sprejem naslednji  
 
Sklep 100/6/14 
»Občinski svet sprejme Sklep o določitvi števila otrok v oddelkih v vrtcih v Občini Dobrova - Polhov 
Gradec.« 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8) Predlog Sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v vrtcih na območju 
Občine Dobrova-Polhov Gradec 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec je potrdil cene programov v vrtcih dne 4.2.2009 s 
sprejemom Sklepa o določitvi cen programov na območju občine, ki so začele veljati z 1.3.2009. Na 
naslednji seji dne 15.4.2009 je bil sprejet Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi cen 
programov v vrtcih na območju občine, z začetkom uporabe z 1.3.2009. V veljavnih cenah so bili 
upoštevani stroški dela, materiala, materialnih in nematerialnih storitev in prehrane otrok po cenah iz 
zime 2008/2009. Spremembe, ki jih prinaša ZUJF, so vplivale na znižanje stroškov dela zaposlenih v 
vrtcih, s tem pa tudi izračun teh stroškov kot enega izmed najpomembnejših elementov cene 
programa. Pravilnik o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo, v 
19. členu določa, da lahko vrtec ali pristojni upravni organ občine ustanoviteljice predlaga uskladitev 
cene, če se med letom bistveno spremenijo elementi, ki so bili podlaga za določitev cene.  
Ana Zorc je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti povedala, da je odbor pozval javna 
zavoda, OŠ Dobrova in OŠ Polhov Gradec, k izračunu novih cen programov vrtec. Povedala je tudi, da 
so se z vpisom otrok v vrtec v šolskem letu 2012/2013 oblikovali tudi kombinirani oddelki, za katere je 
potrebno postaviti ceno v skladu s Pravilnikom o metodologiji za oblikovanje cen.  
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Odbor za družbene dejavnosti je predlog cen programov obeh vrtcev natančno preučil in zavzel 
stališča, da se določi enotne cene programov v vrtcih- kar pomeni enako plačilo staršev v vseh vrtcih 
na območju občine Dobrova-Polhov Gradec v enakem programu, ki se razlikuje zgolj po dohodkovnih 
razredih, zaradi trenutnih ekonomskih razmer pa dviga cene programov ne podpira ter občinskemu 
svetu občine Dobrova-Polhov Gradec, da sprejme predlagane cene v vzgojno-varstvenih programov v 
vrtcih na območju občine Dobrova-Polhov Gradec za I. starostno obdobje 415,00 EUR, za II. starostno 
obdobje 322,00 EUR, za kombinirani oddelek 359,00 EUR ter strošek živil 1,70 EUR/dan. Strošek živil 
je bil iz prejšnjih 2,43 EUR usklajen na 1,70 EUR, ob dejstvu, da je občina že nekaj let držala cene 
vrtcev na istem nivoju.  
Župan je dodal, da je po njegovem mnenju analiza bila opravljena uspešno in je tudi dokazala, da ima 
občina zelo nizke cene v primerjavi z ostalimi, pa kljub temu vrtci ponujajo primerne storitve, le šole in 
starši otrok bodo plačevali manj. Tako ocenjuje, da je občina, ki na leto nameni najmanj petino 
proračuna za doplačilo oskrbnin, temeljito preverila porabo sredstev v ta namen.  
Svetniki so z gradivom za sejo prejeli tudi predstavitev izračuna cene programov po metodologiji ter 
primerjave cen drugih vrtcev izven občine.  
Župan je odprl razpravo. Harisona Kirinčiča je zanimalo, koliko se v denarju pozna razlika na prihranku 
pri masi plač? Ker je bilo potrebno zaradi odprtja novih oddelkov zaposliti nov kadre, se strošek 
preračuna na večje število, je povedal župan. Anton Potočnik je dejal, da se na njega obračajo ljudje z 
vprašanji, zakaj je vrtec v Polhovem Gradcu dražji? Župan mu je povedal, da to ne drži, da je v občini 
uvedena enotna cena za plačilo programov v vrtcih res pa je, da je na novo določena tudi cena 
kombiniranega oddelka. Svetniku Erland Košec je podprl odločitev  o uvedbi enotne cene ter vztrajanje 
na višini cene. Svetnika Franca Bradeška je zanimalo, koliko kombiniranih oddelkov je v vsakem vrtcu 
in koliko otrok različnih starostnih obdobij je v njih ? Simona Kostrevc iz uprave je podala odgovor, da 
sta v Polhovem Gradcu dva kombinirana oddelka, sestavljena eden iz 7 otrok prve starostne skupine in 
drugi s štirimi otroci iz prve starostne skupine (največ jih je lahko do sedem otrok iz prve starostne 
skupine v kombiniranem oddelku), na Dobrovi tudi dva kombinirana oddelka in sicer v prvem je sedem 
otrok prve starostne skupine in v drugem oddelku ravno tako.        
Po zaključeni razpravi je župan predlagal svetnikom v sprejem  
 
Sklep 101/7/14 
»Občinski svet sprejme Sklep o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine.«  
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9)  Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občine- seznanitev   
Župan je svetnike seznanil, da mora župan poročati o izvrševanju proračuna v prvem polletju tekočega 
leta. Občinski svetniki so že 31. julija 2012 po elektronski pošti prejeli v seznanitev Poročilo, ki ga je 
obravnavala tudi pristojna Komisija občinskega sveta.  
Polletno poročilo Občine Dobrova – Polhov Gradec je prikaz realiziranih prihodkov in odhodkov, ki so 
bili vplačani in izplačani od 1.1. do 30. 6. 2012. 
Župan je odprl razpravo. Svetnik Robert Grdadolnik je opozoril na tiskarsko napako na strani 3, ter 
podal vprašanje na realizacijo načrta razvojih programov. Župan mu je povedal, da so vsa dela v teku, 
do konca junija večina del še ni bila realizirana. Svetnikom je ponovno predstavil tek investicij, od 
razpisnih postopkov, do kandidatur, če gre za tuja sredstva. Svetnikom je tudi povedal, da je občina 
ravno prejela sklepa o ne izbiri za dve letošnji komunalni investiciji iz razloga, da zaradi premajhnega 
števila točk ne ustreza kriterijem za dodelitev sredstev, ob popolni vlogi. Navedene investicije se bodo 
uvrstile v naslednjih letih v izvedbo, letos ne bo dovolj lastnih sredstev.  Svetnike pa je seznanil tudi s 
potekom projekta Rovt-Alič- Buh.  Ponovno je svetnikom predstavil pogoje, s katerimi se občina 
srečuje pri kandidacijskih postopkih, ki so v veliki meri neustrezna za prijavo zaradi pogojev, ki jih 
naša občine ne more izpolnjevati, prav tako pa se na državnem nivoju zopet pripravlja »nov 
zemljevid«, ki Slovenijo želi deliti na dva dela, ki za občino ne bo ugoden. Poziva vse svetnike in 
svetnice, če razpolagajo z dodatnimi informacijami za morebitne razpoložljive in primerne razpise, za 
katere morebiti on ali uprava ne ve, da le-to v smislu skupnega sodelovanja tudi sporočijo.  
Gradadolnik Roberta je zanimalo, koliko se jih je prijavilo na razpis za sofinanciranje postavitve malih 
čistilnih naprav? Župan mu je povedal, da pet občanov. Antona Potočnika je zanimala izvedba nakazila 
na Sklad za ljubiteljsko dejavnost, Barbara Velkovrh mu je povedala, da je nalog pripravljen.     
Po zaključeni razpravi je župan predlagal svetnikom v sprejem  
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Sklep 102/8/14 
»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Polletno poročilo o izvrševanju proračuna 
Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2012.« 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
Ad 10) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Košec E. Kaj bo občina naredila v primeru odmevne črne gradnje Marka Jakliča?  
Zibelnik A. Pobuda za subvencijo pri plačilu vode za kmetijska gospodarstva 
Zibelnik A. Plan izgradnje pločnika v Polhovem Gradcu od trgovine do avtobusne postaje 
Potočnik A.  Luči pri športni dvorani na Dobrovi- pobuda za zmanjšanje stroškov; ugašanje preko noči  
Potočnik A.  Uvedba avtobusnega prometa do Dobrove?   
Potočnik A.  Kako napredujejo pogovori za gradnjo družbenega centra na Dobrovi? 
Potočnik A.  Pobuda za organizacijo strokovne ekskurzije  
Zibelnik A. Gradnja trgovine v Polhovem Gradcu?  
Dolinar A. Primestni prevoz- odločitev sosednje občine glede na skupni predlog?  
Grdadolnik R. Kako je s prehodom za pešce v Polhovem Gradcu?  
Grdadolnik R. Pobuda za ureditev prehoda-nevarnega dela pri Severjevi hiši v Polhovem Gradcu  
Grdadolnik R. Pobuda za ureditev prehoda-nevarnega dela pri AP proti Brišam 
Grdadolnik R. Ali je pri pokopališču v Polhovem Gradcu poskrbljeno za dostop za invalide?  
Grdadolnik R. Kako napreduje gradnja ceste Kurja vas- Polhov Gradec?  
Grdadolnik R. Kako poteka postopek sprejema občinskega prostorskega načrta?  
Grdadolnik R. Kako poteka postopek državnega prostorskega načrta za poplavno varnost?  
Grdadolnik R. Kako je s prezračevanjem in visokimi temperaturami v objektu OŠ Polhov Gradec?  
Grdadolnik R. Kakšen je bil obisk Grajske čajanke in Knjižnice pod krošnjami?  
Jovič M. Pobuda za posebno skrb urejanja javnih površin, označevalnih tabel 
 
Župan je svetniku Erlandu Košcu odgovoril, da občina nima pristojnosti v inšpekcijskem postopku 
nedovoljene gradne Marka Jakliča, temveč državni inšpektorat, da pa se strinja, da morajo biti vsi 
obravnavani enako. Povedal pa je, kako se občina pri sprejemu svojega občinskega prostorskega 
načrta že sedmo leto bori z državnimi institucijami za odobritev le-tega, za katerega pa občina sedaj 
potrebuje še mnenja ARSO, okoljskega in kmetijskega ministrstva. V kolikor le-ta pridobi, bo občinski 
svet končno lahko formalno sprejel dolgo pričakovani akt. Na pobudo svetnika Zibelnika je povedal, da 
se bo pobuda preučila, v kolikor je le-ta dopustna in če je, v kakšni obliki. Izgradnja pločnika v 
Polhovem Gradcu od postaje do kulturnega doma pa je sicer opredeljena v Razvojnem programu 
občine, kot zaveza za varnost v prometu, vendar pa je v objavi tudi javni natečaj za urbanistično 
rešitev ožjega dela Dobrove in Polhovega Gradca, ki bo morebiti nakazal tudi tovrstne rešitve. Na 
vprašanje svetnika Potočnika je povedal, da se strinja z primerno racionalizacijo osvetlitve pri osnovni 
šoli Dobrova, natančen predlog se bo še preučil, vendar ne na račun varnosti šolskega okoliša. Na 
vprašanje avtobusnega prometa je povedal, da je podana vloga za soglasje na pristojno ministrstvo- 
za odobritev subvencionirane integrirane linije avtobusov, ter z vstopom v conski sistem. Proge bi po 
zadnjem pogovoru s predstavniki LPP zaživele v mesecu decembru. Problem še vedno predstavlja 
občina Horjul, ki ne želi sodelovati v sofinanciranju uvedbe integrirane linije tudi po horjulski dolini, 
kjer se nahajajo tudi občinska naselja, cena za občane Horjula v tem primeru ne bo manjša. Na 
vprašane Andreje Dolinar je povedal tudi o popravilu ceste skozi Podsmreko, ki je tik pred izvedbo na 
terenu. .  
O strokovni ekskurziji pa je seveda potrebno še razmisliti.  Vse svetnike je seznanil tudi o opravljenih 
pogovorih s Kmetijsko zadrugo o vstopu v skupno partnerstvo, pripravlja se že primerna statusna 
oblika javno zasebnega partnerstva, kateri bo predstavljen kmetijski zadrugi v smislu nadaljevanja 
pogovorov do dosege dogovora o izgradnji. Časovnica je predvidena na obdobje enega leta, preveritev 
površin z vsebinami in cenitve so bile opravljene.  
Za gradnjo trgovine v Polhovem Gradcu pa je tik pred sprejemom občinski podroben prostorski načrt, 
ki katerega sprejem bo omogočil investitorju pridobitev gradbenega dovoljenja ter pričetek gradnje.  
Župan je svetnika Grdadolnika seznanil z mnenji policije in direkcije RS za ceste o izgradnji prehodov 
za pešce za državni cesti v Polhovem Gradcu, ki so iz njihove strani nesprejemljive z vidika varnosti in 
so občini na večkratne prošnje podali negativno mnenje. Je pa občina opremila šolske poti z dodatnimi 
varnostnimi trikotniki, za otroke so v prvih dneh poskrbeli tudi domači gasilci. Pokopališče v Polhovem 
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Gradcu je invalidom dostopno do novega dela, tečejo pa še pogovori z župnijo, kako dobiti še 
dokončno rešitev, dela pa se tudi projekt. Župan je svetnike seznanil tudi z zahtevami arheologov, ki 
želijo prekopati zemljišče, namenjeno novogradnji mrliške vežice, kar bi projekt podražilo za 500.000 
EUR, kar pa je nesprejemljivo. Išče se še primerna rešitev. Tudi državna cesta po županovih 
informacijah v obeh delih predvidenih sanacij zaenkrat praktično stoji, zaradi odkupa zemljišč v Srednji 
vasi in zaščite zelenih brežin v zgornjem delu državne ceste. Državni prostorski načrt poteka po 
državnih postopkih, ki jih ne vodi občina, ki ima stališče do konkretnega prostorskega načrta še vedno 
nespremenjeno, torej rešiti poplavno varnost v naši občini v celoti, z vsemi obljubljenimi dodatnimi 
ukrepi. Na osnovni šoli Polhov Gradec so omenjene nepravilnosti oz. pomanjkljivosti znane, ki jih 
občina tudi že rešuje, prav tako pa je potrebno seznaniti tudi šolski kader s pravilnim ravnanjem 
zračenja prostorov, ugašanja grelnih teles in podobno. Klime pa iz zdravstvenih razlogov niso najbolj 
priporočljive. Obisk čajanke, kot novega programa ni bil najboljši, obisk knjižnice pa je bil zadovoljiv. 
Kot na vseh turističnih programih je potrebno delati na promociji, dodatni reklami, saj nov projekt 
praviloma ne zaživi v enem letu. Župan se je strinjal s svetnikom Jovičem, da je potrebno poskrbeti za 
urejenost javnih površin, prav tako se bo izvedlo čiščenje mejnih tabel.       
 
Ad 11) Razno 
Župan je svetnike seznanil, da so prejeli z gradivom za sejo tudi Končni poročili o opravljenem nadzoru 
transferjev iz občinskega proračuna za leti 2011 in 2012 v Osnovni šoli Dobrova in Polhov Gradec 
Nadzornega odbora občine ter pozdravil predsednico nadzornega odbora občine Biserko Pogačar ter jo 
povabil k besedi. Predsednica se je zahvalila za besedo ter povedala o izvedbi nadzora, katerega 
namen je bilo preveriti namensko porabo transferjev proračuna za leti 2011 in 2012 v OŠ Dobrova in 
Polhov Gradec. Pregledani so bili zaključni računi občine na področju vzgoje in izobraževanja ter ostale 
listine, relevantni za to obdobje. Svetnikom je v grobem podala izvlečke iz poročil, povedala je, da je 
bil nadzornemu odboru svojevrsten izziv ugotavljati racionalnost porabe ter razlike pri porazdelitvi 
stroškov na otroka v obeh šolah, ki pa je v končnem pogledu bil uravnotežen.  
Župan se je predsednici zahvalil za predstavitev opravljenih nadzorov.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 22.00 uri.  
 
 
 
  Zapisala: 
Mateja Tavčar                                                              
                                                                                            Franc Setnikar 

                                                                                          župan  

 


